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Abstract (en)
The cabinet body (1) has two side panels (2) arranged at a distance to each other and are fixed at a rear wall (3). The side panels are formed as
lightweight building board with two outer cover plates (4,5) and a spacer (6), where a vertical shoulder (10), made up of plastic, is fixed at the side
panel. The rear wall rests at the vertical shoulder that has a flexible lip (13) for locking the rear wall.

Abstract (de)
Es wird ein Möbelkorpus (1) mit zwei beabstandet angeordneten Seitenwänden (2) offenbart, an denen eine Rückwand (3) festgelegt ist, wobei die
Seitenwände (2) als Leichtbauplatten mit zwei äußeren Deckplatten (4, 5) und einer Zwischenlage (6) ausgebildet sind. An der Seitenwand (2) ist
eine vertikale Leiste (10) festgelegt, wobei die Rückwand (3) an der vertikalen Leiste (10) verrastbar ist, so dass eine leichte Montage der Rückwand
(3) gewährleistet ist.
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